
Zpráva o činnosti Finančního výboru  zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Hrabová  v roce 2017  Členové finančního výboru v roce 2017: Květoslava Hrabovská – předseda FV Vladislava Kopitzová Vladimír Petana Všichni členové se účastnili všech jednání finančního výboru a aktivně se zapojovali do veškeré jeho činnosti.  Termíny jednání finančního výboru v roce 2017: 17.2.2017 18.4.2017 24.8.2017 7.11. a 7.12. 2017  Ostatní osoby zúčastněné na jednání finančního výboru v roce 2017: Pravidelně se jednání zúčastnily zaměstnankyně finančního odboru úřadu městského obvodu paní Pavla Polášková a paní Michaela Matuštíková, dle potřeby i paní Svatava Králová, tajemník pan Jan Socha. Jednání 7.11.2017 bylo za přítomnosti členů kontrolního výboru pana Bedřicha Chlupatého a pana Svatopluka Skopala.  Základní činnost finančního výboru: Dle svého plánu projednával finanční výbor záležitosti připravené pro jednání zastupitelstva, tj. kontrolu navrhovaných rozpočtových opatření roku 2017, plán plnění rozpočtu roku 2017, zprávu o hospodářském výsledku, účetní závěrka a závěrečný účet za rok 2016, návrh rozpočtu na rok 2018. K těmto oblastem se finanční výbor vyjadřoval a přijímal doporučení pro usnesení zastupitelstva.  Kontrolní činnost finančního výboru dle požadavků zastupitelstva: V průběhu roku 2017 neobdžel finanční výbor žádné podněty pro svoji činnost ze strany jednotlivých členů zastupitelstva.  Iniciační činnost finančního výboru: 
Kontrola závěrů interního a externího auditu. Finanční výbor spolupracoval a dával doporučení při odstraňování nedostatků, spolupracoval na prováděných inventarizacích. Finanční výbor ve svých zápisech opakovaně konstatoval významné zlepšení činnosti finančního odboru MOb Hrabová v novém personálním složení paní Poláškové a Matuštíkové.   
Poskytování účelových dotací. Finanční výbor ověřoval podávání žádostí o poskytování účelových dotací, zda jsou v souladu s přijatou směrnicí Zásady pro poskytování účelových dotací. Vyhodnocení těchto dotací bude provedeno na příštím zasedání FV v roce 2018.  
Nájemní smlouvy na pronájem bytů. Finanční výbor spolupracoval na definování podmínek nových nájemních smluv tak, aby byl formálně správně zabezpečen a uplatňován způsob vymáhání nedoplatků a prováděno vystěhování neplatičů.  
Odpisy nedobytných pohledávek. Finanční výbor prověřoval skutečnou nedobytnost pohledávek předkládaných zastupitelstvu k odpisu a dával svá doporučení.  



Pronájmy nebytových prostor a pozemků. Finanční výbor ověřoval nájemní smlouvu na pronájem pozemku v okolí restaurace Zvonírna, kde zjistil nedostatky ve stavu rozsahu pronajatého pozemku, který neodpovídá skutečnému stavu užívání nájemcem. Dále FV výbor doporučil úpravu ceny pronájmu o inflační doložku, zakotvenou v nájemní smlouvě, která však není od roku 2004 aplikována.  
Na podnět občana Hrabové byl ve spolupráci s kontrolním výborem projednávám postup při zadávání veřejné zakázky MR Propustek na ul. Ve Stromoví.   Všechny oblasti činnosti finančního výboru v roce 2017 byly uvedeny v zápisech z jednání finančního výboru a tyto byly rozeslány všem zastupitelům a umístěny na webových stránkách městského obvodu.   Plán činnosti finančního výboru na rok 2018: V roce 2018 se chce finanční  výbor, kromě své základní činnosti, ve spolupráci s kontrolním výborem a příp. i s jednotlivými komisemi, věnovat sjednocení cen pronájmů nebytových prostor a pozemků, a to jak pro komerční účely, tak pro veřejný či obecní zájem.  Dále bude finanční výbor provádět průběžnou kontrolu hospodaření, tzn. provádění namátkové kontroly účetnictví, plnění uzavřených smluv, dodávky materiálu a služeb, správné zacházení se svěřeným majetkem.    V Ostravě-Hrabové dne 10.12.2017   Květoslava Hrabovská předsedkyně finančního výboru     


